

Title (en)  
ADJUSTABLE ANGULAR ASSEMBLY.

Title (de)  
EINSTELLBARE ECKVERBINDUNG.

Title (fr)  
ASSEMBLAGE ANGULAIRE REGLABLE.

Publication  
**EP 0286655 A1 19881019 (DE)**

Application  
**EP 87906414 A 19870929**

Priority  
CH 404886 A 19861010

Abstract (en)  
[origin: WO8802716A1] An angular assembly is used for the interlocking, releasable or non releasable fixing of support posts (18) at one end, and transverse supports (22) at the other end or transverse supports at both ends, which form part of a supporting frame, in particular a cover framework for utility vehicles. The angular assembly consists of two interlocking rods (26) set at an adjustable angle by means of their formed articulated heads (28), said rods having contours corresponding to the inside cross-section of the pillars (18) or are transverse supports (22). The angular assembly also has means enabling the assembly of the articulated heads (28) and for preventing the rotation of the angle which has been set.

Abstract (fr)  
Un assemblage angulaire sert à la fixation, par liaison de forme, démontable ou non, de montants de soutènement (18) à une extrémité et d'entretoises transversales (22) à l'autre extrémité ou bien d'entretoises transversales aux deux extrémités, lesquels font partie d'un cadre porteur, notamment un cadre de capote de véhicules utilitaires. L'assemblage angulaire comporte deux tiges à emboîtement (26) montées selon un angle réglable par l'intermédiaire de leurs têtes articulées (28) rapportées, tiges dont les contours correspondent à la section transversale intérieure des montants (18) ou des entretoises (22). L'assemblage angulaire présente également des moyens permettant l'assemblage des têtes articulées (28) et la sauvegarde en rotation de l'angle réglé.

IPC 1-7  
**B62D 27/06; F16B 7/04**

IPC 8 full level  
**B62D 33/02** (2006.01); **E04B 1/344** (2006.01); **F16B 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B62D 33/022** (2013.01); **E04B 1/3441** (2013.01); **F16B 7/04** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8802716A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8802716 A1 19880421**; AU 8022287 A 19880506; CH 674401 A5 19900531; EP 0286655 A1 19881019

DOCDB simple family (application)  
**EP 8700552 W 19870929**; AU 8022287 A 19870929; CH 404886 A 19861010; EP 87906414 A 19870929